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Generalforsamling 
 
 

Ordinær generalforsamling i Faaborg Sejlklub - i klubhuset. 
 
 

Mandag, den 14. juni 2021 kl. 19.30 
 

Referat 
 

1. Valg af dirigent. 
Mads Sommerlund blev valgt som dirigent.  
Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt & dagsorden er lagt op rettidigt. 
Dirigenten erklærede generalforsamlingen for lovlig indkaldt og 
beslutningsdygtig. 
Referent: Marianne Bløcher 
Stemmetællere: Ivar og Alex 
 

2. Bestyrelsens beretning. 
Se vedlagte bilag. Beretningen blev taget til efterretning  
 

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år. 
 Regnskabet var underskrevet af bestyrelsen og blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget. 
 Budget blev godkendt.     
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
 Ingen forslag var indkommet. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Efter tur afgår Jakob Frost, Marianne Bløcher, Sune Hinz, Nils Norman 
Christensen. 
Jakob og Nils ønsker ikke genvalg.  
Erik M Andersen stillede op som formand og blev valgt ind.  
Sune og Marianne modtog genvalg. Allan Jensen stillede op til bestyrelsen og blev 
valgt ind.  
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7. Valg af to revisorer og revisorsuppleant 

De 2 revisorer Henning Sørensen og Susanne Hinz modtog genvalg.  
 
Revisor suppleant på valg. Bo Andersen blev valgt ind.  
 

8.  Eventuelt. 
 
Forslag om at det for meget opkrævede kontingent kunne blive i klubben. Man kan ikke 
vedtage noget under eventuelt. Den nye bestyrelse blev derfor opfordret til evt at komme 
med et forslag til næste generalforsamling. 
 
Årets FSK’er er i år 2 medlemmer, som har lavet et stort stykke arbejde, som ikke er så 
synligt men slår igennem på det aktivitetsniveau som klubben har. Fondsansøgning er 
utroligt vigtigt og derfor er Gitte Tofte og Tina Lindekilde årets FSK’er. Stort tillykke! 
  
Bestyrelsen sagde tak til Nils for sit arbejde i bestyrelsen & arbejdet i Hus-bro og plads 
udvalget.  
 
Bestyrelsen sagde tak til Jakob for sit kæmpe arbejde i bestyrelsen. Det har været en 
kæmpe fornøjelse at arbejde med Jakob som altid har en masse skønne ideer og gerne 
fører dem ud i livet. Det har været sjovt og aldrig kedeligt at sidde i bestyrelse med Jakob.  
 
 
 
Faaborg, den 14. juni 2021. 
 
Bestyrelsen. 
 
 


